
 

P R O T O K O L L  
 

LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 13- 2022/2023 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato:   Torsdag 21. september 2023 

 
Sted:   Ullevål Stadion 

 
Tid:    kl. 09.00-12.00 

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Yngve Thorsen (nestleder)    
   Tone Haugen Ramstad, Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og  
    Bjørg Sissel Kvannli.    

 
Administrasjonen: Espen Bjervig og Brit Baldishol  
  

Saksnr:  Sak: 

 
79/13 

2022/2023 

 
Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agenda 21. september 2023  
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2022/2023 

 
Informasjon om varslingssaken  
Arne Baumann, Generalsekretær og Øistein Lunde, Organisasjonssjef er varslingsgruppen. 
Det har vært gjennomført og skal gjennomføres flere intervjuer med berørte parter. 
 
Vedtak 
LK tar informasjonen til orientering. 
 

 
81/13 

2022/2023 

 
Informasjonsaker fra Espen 
 
Må være klar over slitasje på folk, da det er mange oppgaver som skal løses av færre folk. I tillegg 
har det vært mange negative saker i media. 
Langrennskomiteen fikk en god utredning fra Espen ang den økonomiske situasjonen. 
Økonomi ble hovedtema under møtet. 
Det må spares kostnader der det er mulig. 
Beitostølen og WC Trondheim, må kjøre dette så smalt som mulig 
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2022/2023 

 
Økonomirapport 
 
Det jobbes med flere mulige partnere, men det begynner å bli sent på året for å få nye partnere 



som vil utgjøre store inntekter i 2023.  
Prognosen på 5 mil i underskudd i 2023  
Det jobbes med å ta ned kostnader der det er mulig. 
Minimere folk til WC.. 

 
Vedtak:  
LK tar økonomirapporten til orientering. 
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2022/2023 

 
Tiltak økonomi 

 
LK ønsker å se på tiltak for å spare kostnader 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok å ikke avholde fysisk LK møte i forbindelse med åpningshelgen på 
Beitostølen. LK vil gjennomføre flest mulig LK møter digitalt. 
 

 
84/13 

2022/2023 

 
Informasjonsaker fra Skistyret 

 
Torbjørn redegjorde for den krevende situasjonen ang økonomi som ble presentert på 
skistyremøtet. 
 
Vedtak: 
LK tok informasjonen til orientering og utrykker bekymring for totaløkonomien til Skiforbundet. 
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2022/2023 

 
Digitalt informasjonsmøte med LK i krets: 
 
- Ledelse og organisering i LK og ADM (kort) 
- Økonomi, marked og toppidrett  
- Lagstruktur (informasjon om status fra arbeidsgruppen)  
- Arrangement – Sesonginformasjoner, terminliste og fluor  
- Kompetanseutvikling 
- Anlegg  
- Oppsummering og informasjon om fysisk høstmøte v/Torbjørn og Brit 
 
Vedtak: 
LK vedtok agenda på digitalt informasjonsmøte 
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2022/2023 

 
Diverse: 
 
LK ønsker seg framlegg til vedtak på saker og større saksgrunnlag fra administrasjonen. 
Kort bakgrunn og forslag til vedtak. 
 

 


